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abstract

The migration of Algerians to France is one of the most important factors
that contributed to the formation of a second front in France, where a federal
union was established. T.T. And in 1955, it was the greatest proof of people’s
power. In response to its repressive actions against the Algerian people, as well
as the fact that federalism helped to support the revolution politically and
militarily, the FLNKS Federation also went through several stages, including
the Omar Budaoud 1957 1962 phase. This phase dispersed the French enemy
and weakened its strength, thus contributing to the internationalization of the
Algerian cause in France and throughout the world.

Keywords: FNL federalism, Algerian revolution, political and military
activity, support networks.
Résumé:

La migration des Algériens vers la France est ’'un des facteurs les plus
importants qui ont contribu¢ a la formation d’un second front en France, ou une
union feédérale a été ¢tablie. T.T. Et, en 1955, ¢’¢tait la plus grande preuve du
pouvoir du peuple. en réponse a ses actions répressives contre le peuple
algérien, ainsi que le fait que le fédéralisme a contribué a soutenir la révolution
politiguement et militairement, La Fédération FLNKS a également traverse
plusieurs étapes, notamment la phase Omar Budaoud 1957 1962. Cette phase a
dispers¢ 1’ennemi francais et affaibli sa force, contribuant ainsi a
internationaliser la cause algérienne en France et dans le monde entier.

Mots-clés : Fédéralisme FNL, révolution algerienne, activité politique et
militaire, réseaux de soutien.





